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متن پرسش

﷽ سلام علیکم ورحمةاالله: احتمالا تا الان تبلیغات پیرامون فیلم هالیوودی «بانوی بهشت»، را دیده اید

یا از آن شنیده اید. که نویسنده آن یاسر الحبیب معلوم الحال است و روباه پیر (انگلستان) تولید آن را

بر عهده گرفته است، چهره نبی اکرم را نپوشانده است، افرادی مثل عایشه ابوبکر و عمر را بسیار کریه

المنظر و زننده نشان میدهد، تقریبا همه رخداد های تاریخی صدر اسلام را بر خلاف تصور اهل سنت

نشان میدهد و علنا تمام عقایدشان (که البته از نظر شیعه عقاید باطلیست) را یکجا زیر سوال می برد

و به مقدساتشان توهین میکند ووو. ممکن است برخی حقایق تاریخی را پیرامون زندگی و مصائب

صدیقه کبری صحیح به تصویر بکشاند اما نفس کار تفرقه آمیز است و بوی تفرقه و نفاق واضحا به

مشام میرسد. تعداد کمی از مراجع مثل آیت االله مکارم شیرازی تماشا و نشر فیلم را حرام دانسته اند.

اما اکثر مراجع عظام سکوت کرده اند. حال، اگر با نظر بنده موافقید تکلیف ما چیست؟ چگونه جلوی

تفرقه بین امت را بگیریم؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: آن فیلم را ندیدهام. ولی رهبر معظم انقلاب میفرمایند هر نوع اختلاف و یا

توهین به اصحاب پیامبر خدا و همسران پیامبر حرام است. موفق باشید


